
 1 

 
 
 
 
 

Årsmøte i TLF 2008 
Søndag 24. august på Grand Hotell i Hønefoss 

 
 
 
 
 
1. Åpning 
Leder av foreningen Arnfinn Stubrud ønsket de frammøtte årsmøtedeltagerne velkommen, 
han syntes det var gledelig at så mange stilte opp denne gangen.  Ingen hadde noen 
bemerkning til innkallelsen. 
 
2. Opprop 
Følgende medlemmer var til stede: 
         Fra styret i TLF: Arnfinn Stubrud 
    Lars Solheim 
    Roy Roger Espenes 
    Jan Sørum 
    Hans Martin Ulltveit 
    Arvid Juvet 
I tillegg møtte følgende medlemmer: Johan Aslaksrud, Trond Berger, Jørgen Eikehaug, 
Kolbjørn Engelien, Reidar Granerud, Terje Y Lie, Geir Myrvollen, Øyvind Nerhagen,  Jostein 
Overland, Evert Ragnar Kruithof, Bror Tollef Rognerud, Reidar Solberg, Ola Thoresen, 
Halstein Øvergaard, Jon Aarsby og Ingar Aasen. 
Til sammen var vi altså 22 stk. 
  
3. Konstituering 
Forslag på møteleder.  Arnfinn Stubrud enstemmig valgt. 
Forslag på sekretær:  Arvid Juvet enstemmig valgt    
    . 
 
4. Årsberetning 
Leder gikk punktvis gjennom årsberetningen. Ingen hadde noen direkte spørsmål til 
beretningen så den ble enstemmig vedtatt.  
Arnfinn orienterte også litt om de forestående lokale lønnsforhandlingene samt om arbeidet til 
det nedsatte utvalget som skal se på opplæring og videreutdanning i bedriften. Særlig 
opplæring av nytilsatte har vært mangelfull og tilfeldig de siste årene. 
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5. Regnskap 
Regnskapet ble gjennomgått av kasserer Lars Solheim. Gjennomgangen viste at målerlaget 
har en god økonomi og at det på sikt kan være riktig å bygge ned kapitalen. 
Regnskapet ble enstemmig godkjent av årsmøtet. 
 
6. Disponering av renter på støttefondet 
Forslaget fra styret om at rentene fra støttefondet kan disponeres til foreningens drift ble 
enstemmig vedtatt. Likeledes at det kommende styret vil foreta en gjennomgang av 
støttefondets statutter og komme med eventuelle endringsforslag til neste årsmøte. 
 
7. Vedtekter 
Forslag fra styret om endring av ordlyden i § 9 i vedtektene. Forslaget ble utdelt skriftlig til 
den enkelte representant. 
§ 9 Utmelding og oppløsning av TLF 
Følgende setning i § 9 ble foreslått endret: 2 avsnitt 3.setning som lyder: 
  ”Ved oppløsning tilfaller TLF’s eiendeler medlemmene.” 
Denne setning ble foreslått endret til: 
  ”Ved oppløsning tilfaller TLF’s eiendeler Parat.” 
Vedtektsendringen ble enstemmig vedtatt 
Bakgrunnen for dette forslaget er at ved et pålegg om registrering i enhetsregisteret ble det 
påpekt at ordlyden i denne paragrafen ikke var forenlig med regelverket. En forening er 
selveiende, og ingen verken medlemmer eller andre eier foreningens formue.  
Styret ser på denne endringen kun som en teknisk sak. Hvis foreningen en dag skulle opphøre 
regner vi med at styret vil ha god tid til å realisere formuen til beste for våre medlemmer. 
 
8. Innkomne saker 
Ingen saker var kommet styret i hende innen fristen.  
Styret hadde en sak til behandling under dette punktet, nemlig spørsmål om  å gjeninnføre 
lokalkontingenten. Etter vedtak på siste årsmøtet skulle saken vurderes på nytt i år. 
Begrunnet i god økonomi og normal aktivitet foreslo styret ikke å gjeninnføre denne 
ekstrakontingenten. Ved endrede forutsetninger kan styret ta denne saken opp på nytt ved 
senere årsmøter. 
Årsmøtet vedtok forslaget enstemmig. 
 
9. Valg og godtgjørelse til tillitsvalgte 
Valgkomiteen har bestått av følgende personer: leder Jørgen Eikehaug, Åge Heggli og 
Kristoffer Neraasen. Jørgen Eikehaug leste komiteens innstilling 
 
Styremedlemmer som var på valg i år var følgende: 
 Leder:  Arnfinn Stubrud 
 Styremedl. Birger Wibe 
 Styremedl. Hans Martin Ulltveit  
 Styremedl. Jan Sørum 
Leder Arnfinn Stubrud og styremedl. Hans Martin Ultveit ble foreslått gjenvalgt.  
Styremedlemmene Birger Wibe og Jan Sørum hadde frasagt seg gjenvalg. Komiteens forslag 
på nye medlemmer var henholdsvis: Bjørn Ødeskaug og Bjørn A. Gundelsby. Jørgen kunne 
opplyse at det ikke hadde vært mulig å finne en erstatter for Birger” nord for Dovre”. Bjørn 
Ødeskaug, som måler i det tidligere sør området ble da spurt og sa seg villig til å stille til valg 
som nytt styremedlem. 
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Valgkomiteens forslag på nytt styre ble enstemmig vedtatt. Styret for de neste to år ble da som 
følger: 
Leder: valgt for 2 år  Arnfinn Stubrud 
Styremedl.valgt for 4 år:  Bjørn Ødeskaug med pers.varamann:  Geir Helge Sesseng 
    Hans Martin Ulltveit ----------,,------------ Arne Smeland 
    Bjørn A Gundelsby ----------,,------------ Stein Hemstad  
Styremedl. for 2 år:  Arvid Juvet  ----------,,------------ Lars Smerud 
(Ikke på valg)   Lars Solheim  ----------,,------------ Hans Kr. Kolsrud 
    Roy Roger Espenes ----------,,------------ Terje Berby 
 
Etter signaler fra det sittende styret foreslo komiteen ingen endringer i styremedlemmenes 
årlige godtgjørelser. Imidlertid ble det foreslått å øke godtgjørelsen pr. møtedag til kr 1200,-, 
en økning på kr 200,-. 
Jørgen Eikehaug var på valg i valgkomiteen, som nytt medlem ble foreslått Olav K Sannes. 
Forslaget på ny valgkomite ble enstemmig vedtatt og ser da slik ut: 
  Olav K Sannes valgt for 6 år 
  Kristoffer Neraasen valgt for 4 år 
  Åge Heggeli  valgt for 2 år 
 
Revisor Knut Stensløkken går av med AFP, som ny ble foreslått Petter Kjendalen 
Valgkomiteens forslag på Halstein Øvergård og Petter Kjendalen som revisorer for neste 
årsmøteperiode var enstemmig. 
Jan Sørum og Birger Wibe ble overrakt blomster som takk for innsatsen over flere år for 
foreningen. 
  
10. Tid og sted for neste årsmøte 
Det er det tidligere ”nord området” som stå for tur til å arrangere årsmøtet om to år, nærmere 
tidspunkt er innen utgangen av august. Stedet for arrangementet vil det sittende styret og 
lokale ildsjeler måtte ta stilling til. 
Hans Martin Ulltveit foreslo at vi kunne arrangere årsmøte neste år i forbindelse med 
jubileumsfeiringen, men det ville være i strid med vedtektene og eventuelt kreve en endring 
av disse. 
 
Orienteringer fra styret 
Arnfinn orienterte årsmøtet om et nylig vedtak i styret der vi har bestemt å gi et tilskudd til 
permiterte medlemmer. Etter bedriftens periode med lønnsplikt følger 3 karensdager der den 
permiterte ikke har noen form for godtgjørelse, vi vil gi den permiterte et tilskudd på kr 800,- 
pr. dag for disse dagene. 
 
Han orienterte videre om at styret i NVM igjen har tatt opp dette med salg av bedriftshyttene 
og har i den forbindelse har bedt administrasjonen å ta en gjennomgang av våre 
velferdsordninger. En underskriftskampanje for å bevare hyttene er satt i gang og det er å 
håpe at alle ansatte skriver under. Planen er å overlevere denne protesten på NVM’s styremøte 
i oktober. Flere i årsmøtet hadde naturlig nok sterke synspunkter på dette. 
 
 
 
 
 
Jostein Overland tok opp dette med sjåførmåling, det begynte å bli helt ville tilstander oppe i 
hans distrikt, målerne blir overflødig. Han mente det er et paradoks at når vi skal gjøre jobben 
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er kravet til kompetanse og nøyaktighet på topp, men når sjåførene tar over er det ikke så 
farlig lenger. Flere hadde synspunkter på at dette er en farlig utvikling for oss. Vi må ha et 
sterkere fokus overfor våre oppdragsgivere på at vi tross alt bidrar til en verdiskapning  I et 
distrikt er sjåførmåling prøvd og forkasta p.g.a. for stor unøyaktighet og kanskje uvillighet fra 
transportørene. 
Roy Roger Espenes sitter i det nevnte utvalget i administrasjonen som skal strukturere dette 
med opplæring og kompetanse. Han mente at vår kunnskap og stadig videreutvikling av 
denne er vårt største konkurransefortrinn for å beholde arbeidsplassene våre.   Han opplyste 
også at det arbeides med å legge ut skogfaglige tidsskrifter på målingas intranettsider. Han 
mente videre at NVM hadde mye å gå på når det gjelder å markere seg innen skognæringa, vi 
må rett og slett markere oss mere og bedre. 
 
Leder Arnfinn Stubrud avsluttet årsmøtet med å takke deltagerne for frammøte og sa han tross 
alt var optimistisk med tanke på framtiden. 
 
 
 
         Arvid Juvet (ref.) 
 
 
Følgende deltagere har underskrevet protokollen: 
 
Trond Berger   Ingar Aasen 
 
_____________________      _____________________      
 


